
Referat af bestyrelsesmødet onsdag, den 20.9.23 kl. 19-21 i Kapellet, Fredens Kirke.
Til stede:
Afbud:

1. Godkendelse af dagsorden og referat
- valg af referent
- valg af ordstyrer
- check ind

Referat fra sidst godkendt.
Referent: Julie
Ordstyrer: Christina
Alle medvirker, Tue er med online. Vi spiser chokolade
og drikker rødvin og kaffe.

2. Bestyrelsens punkt
Positivt overrasket i forhold til, hvad vi
havde forventet. Stemningen blev
meget hurtigt vendt, og det største
punkt var ordlyden, der blev rettet i
fællesskab. Få, men reelle indvendinger
til paragraffen. Vi har altid
gennemsigtighed i vores regnskaber, og
koret vil kunne følge med i, hvor mange,
der får bevilget nedsat kontingent.

Kort debat om størrelsen på
kontingentnedsættelsen. Vi lander på
halv pris. Helge sender en mail til
ansøger.

Vedr podier, vi snakker om kun at
medbringe 4 i Domkirken. Julie måler,
hvor meget plads, der er mellem
bænkene, og hvor bredt der er over
trappen.
Tue spørger P. Ettrup i morgen om
højde osv.
Vi mangler stadig en bil + trailer fra
1748 til Domkirken (evt Christina)

Ulf holder et lille foredrag i bussen om
Brødremenigheden og Haydn.

Glögg og æbleskiver 23/11 - hvem står
for det incl indkøb.
Sommerfest 20/6

Fotografering i Domkirken; evt med
Helges/Julies kamera. Vi spørger til
korprøven 21/9

Printselv er især et problem, når vi får
besked for sent. Punktet skal med på
næste møde med Kasper.

Mail med information til foresyngning.

• Evaluering af ekstraordinær generalforsamling 24/8

• Vigtig: Ansøgning vedr. nedsat kontingent skal følges
op.

• To do-liste til Skabelsen og andet praktisk?

• Gløgg og æbleskiver dato?

• Korfest til sommer, dato?

• Fotografering i Christiansfeld og Domkirken

• Nodeprint - kan det gøres anderledes?

• Kaspers formulering af mail med invitation til
foresyngning (Luisa)



Forskel på, hvordan man læser det
formulerede. Have lyst til frem for at
have mod på.
Sidste stemmeprøve var ikke optimal,
både pga tidspunkt og at vedkommende
gik hjem ‘alene’.

3. Indkomne forslag fra koret • Mail 24.8.2023 fra kormedlem vedr. frist for betaling af
kontingent (Helge)
Bestyrelsen finder på nuværende tidspunkt ingen grund
til at ændre på nuværende procedure for
kontingentindbetaling.

4. Indkomne henvendelser fra eksterne
Fx vedr. potentielle samarbejdsprojekter

5. Økonomi
-herunder fundraising
Kontingentopkrævning

• Revideret budget til Juleoratoriet
Aflønning af pianist, Helge har satser med

Ifølge tarifplanen giver vi for lidt, vi ‘skruer op’ fra 433,-
til 450,- i timen.
Helge sender en mail.

6. PR og rekruttering
Fx nyt om hjemmeside, Facebook,
PR-initiativer

• Optagelsesprøvernes placering

• Plakat til Juleoratoriet. Aftale møde med Helle.
Luisa og Julie mødes med Helle og Henrik D forud for
en korprøve, evt den 28/9 kl 18:30

7. Planlægning af koncerter og
koncertprogrammer • Pianist til indstudering af Mahler. Hvor mange timer vil

vi afsætte af i januar?

Vi tager stilling til dette i slutningen af året, når vi kender
resultatet af juleoratoriet.

Som det ser ud lige nu med indkomne fonde, finder
bestyrelsen det økonomisk forsvarligt at gennemføre
koncerten i Sct. Hans den 7. december med et revideret
budget.
Vi har set på budgettet forår ‘24, og økonomien vil se
sund ud, også ved et eventuelt underskud fra
Juleoratoriet.

8. Forhold vedr. korleder
(Fx ændringer af kontrakt, ønsker til
brug af vikardækning, repertoire)

• Ugentlig mail til koret?



9. Diverse opfølgning • Ensemble Lyrikos: der er kommet mail med priser

• Kaspers nye dirigentmail er sat på adresselisten og
medlemssiden.

• Honorar til pianist - betaler vi det rette?

• Nyt møde i Programudvalget.?
Tue indkalder til møde, evt. online, så Kasper ikke skal
køre ekstra efter det.
Planlægning af dato for forårskoncerter - fonde -
musikere

• KLUS: Luisa ser på det efter Skabelsen

Møde med Helge og Luisa vedr passwords og
regnskabsprogram efter Skabelsen

10. Punkter til dagsorden til næste møde

11. Referent til næste møde Ulf

12. Evt.

13. Opfølgning fra møder, der skal
formidles til Kasper

Printselv

Mail med information til foresyngning. Drøftelse af
ordlyd.

Sidste stemmeprøve var ikke optimal, både pga
tidspunkt og at vedkommende gik hjem ‘alene’

• Pianist til indstudering af Mahler. Hvor mange timer vil
vi afsætte af i januar?

Vi tager stilling til dette i slutningen af året, når vi kender
resultatet af juleoratoriet

Ugentlig mail til koret


